
Bežna srečanja si je vtisnil v
spomin

».. . Zadnjič sem se srečal s tovarišem
Edvardom, ko smo ga obiskali s partijskim
aktivom, da mu izročimo listino častnega
občana občine Ljubljana Šiška,« je dejal
France Dimec, predsednik krajevne skup-
nosti Stari Vodmat. »Poznal ga nisem samo
jaz, osebno so ga poznali tudi številni naši
krajani, Žužek Lojze, Majcen, in še vrsta
drugih. . .«

»Presenetil me je, in verjetno se je tak
prijeten dogodek pripetil še marsikateremu
drugemu Ljubljančanu, ko me je nekoč, ko
sem šel mimo Delavskega doma, pozdravil.
Še danes ne vem, kako se me je tovariš
Kardelj uspel zapomniti med tolikimi obrazi,
ki jih je srečeval. Morda se me je spomnil,
ker sem bil večkrat blizu njega, vendar si
nisem mogel predstavljati, da se me bo za-
pomnil. Srečanja z njim pa so le dopolnjeva-
la njegov lik, kot sem ga spoznal skozi nje-
gova dela. Prvič sem se srečal z njegovo
prodorno mislijo leta 1944, ko sem dobil v
roke Ilegalno brošuro, v kateri je pojasnje-
val eilje naše borbe in narodnoosvobodilne-
ga gibanja. To brošuro še danes skrbno hra-
nim.«

»Velikosttovariša Kardelja je, da je našel
poti uspešnega boja, osvobajanja ne le slo-
venskega naroda in vseh jugoslovanskih na-
rodov in narodnosti, temveč je iskal rešitve
v svetovnih procesih družbenih sprememb.

Se posebna vrednost pa je, ker ni iskal
rešitev zgolj v zgodovinskem razvoju mark-
sistične misli, temveč je svoje teoretično
znanje vedno povezoval tudi z bistvom slo-

venskega človeka, rekel bi, da nikoli ni po-
zabil na lastne izkušnje, ki jih je doživel v
svojem nelahkem otroštvu in nadaljnjem
delu.«

»Zame so presenetljive predvsem tri veli-
ke stvari, ki so povezane s pokojnim tovari-
šem Edvardom Kardeljem: Kako je od mla-
dih nog ostal zvest samemu sebi in viziji, ki
jo je načrtoval za svet, da je ostal človek, ki
je prebrodil velike težave, in ostal človek v
vseh fazah svojega življenja, ob tem pa ra-
zmišljal, ostril svoj pogled na svet ter ob
sebi lastnih širokih dimenzijah gradil prepri-
čanje o nadaljnjem razvoju družbenoeko-
nomskih odnosov. Njegovi napotki so bili
vedno nadrobni, sklepi jasni, trdno vodilo za
vnaprej.«

»V naši krajevni skupnosti smo se tako^
ko smo izvedeli za tragično novico sestali na
seji razširjenega političnega aktiva krajevne
skupnosti, ki so se je, med drugimi,, udeležili
tudi predstavniki šole Dr. Jožeta Potrča in
vzgojnovarstvenega zavoda.

Odločili smo se, da bomo vsakega krajana
takoj obvestili o tem dogodku. Bil je velik in
takojšen odmev. Še isti dan, 9. februarja so
imeli v vzgojnovarstvenem zavodu Stari
Vodmat ob 19. komemorativno sejo. Na njej
so se dogovorili, da bodo tudi najmlajše
seznanili s tem, na žalost za nas tako bole-
čim dogodkom. Enako so sklenili pol ure
kasneje na komemorativni seji delovne
skupnosti osnovne šole dr. Jožeta Potrča.
Prav tako smo takoj obvestili tudi delovne
kolektive.


